
Iso-Ruokjärven suojeluyhdistys ry / Toimintakertomus kaudelta 2017: 1.5.2017 — 30.4.2018 
 
1. Jäseniä 30 maksanutta (edellisenä vuonna 32). 1 uusi jäsen. 
 
2. Veikko Nyholm organisoi vesikasvien niittoa ja keräystä Liskin koneella (1.—2.7.2017). Yhdistys 
kustansi koneen siirron. Lisäksi pidettiin niittotalkoot Vitalahdessa 12.8.2017. Paikalla oli 7 
venekuntaa. 
 
3. Pidettiin juhannusjuhlat järveläisille Haapaniemessä (23.6.2017). ≈ 30 osanottajaa paikan päällä. 
Tässä yhteydessä kerättiin varoja arpajaisilla & kahvituksella (vapaaehtoinen maksu). Tuotto 99.40 €. 
 
4. Kehotettiin jäsenistöä hyödyntämään Luvyn LINKKI-hankkeen jätevesineuvonta. Hankkeen 
neuvonta tavoitti 79/101 kiinteistöä (78% tavoitteesta).  
 
5. Osallistuttiin Sammatin järvipäiville yhdessä muiden Sammatin järvisuojeluyhdistysten kanssa 
(5.8.2017). 
 
6. Pidettiin vuosikokous Lammintalolla (6.8.2017). Osallistujia 13. 
 
7. Vesinäytteet otettiin (14.8.2017, Luvy) Hämjoki-pilotissa.  
 
8. Pj Klemola on osallistunut Hämjoki-pilotin kokouksiin. 
 
9. Hallitus kokoontui ≈ 2 kertaa. 
 
10: Työryhmä Veikko Nyholm / Saimi Heikkinen työsti vuosikokouksen evästyksin Iso-Ruokjärven 
kunnostussuunnitelmaa (liitteenä). 
 
11. Siirrettiin yhdistyksen tili Nordeasta Länsi-Uudenmaan Säästöpankkiin (20.4.2018). Varat siirtyivät 
per 24.5.2018. 
 
12. Tilikauden päättyessä 30.4.2018 yhdistyksen tilillä 820.33 € (ei velkasaldoa). 
 
 
  



Toimintasuunnitelma kaudelle 2018: 1.5.2018 — 30.4.2019 
 
 
1. Jatketaan jäsenhankintaa.  
 
2. Ollaan yhteydessä muihin Sammatin järvien suojeluyhdistyksiin sekä kalaosuuskuntaan. 
 
3. Ollaan mukana Hämjoen pilotissa (Länsi-Uudenmaan vesistökunnostusverkosto -hanke). Vetäjänä 
hankepäällikkö Maija Venäläinen / Luvy.  
 
4. Ollaan yhteydessä Luvyyn ja Lohjan kaupungin ympäristöviranomaisiin (tutkimuspäällikkö Anne 
Liljendahl / Luvy, ympäristöpäällikkö Risto Murto / Lohjan kaupunki). 
 
5. Osallistuttiin Sammatin järvipäiville 11.8.2018. 
 
6. Tarjotaan ja tuetaan vesikasvien poistoa järvemme rannoilla. Niitto tilattu elokuulle. Keskusteltiin 
niiron mahdollisista haittavaikutuksista (vesiruton leviäminen). Kunnostushankeselvityksen pohjalta 
päätettiin kokeilla jyrsintä & imuruoppausyhdistelmää vesikasvien poistoon. Tähän	osallistuvat	
halukkaat	yhdistyksen	jäsenet	omalla	kustannuksellaan.	Todettiin, että kokeilun yhteydessä tulisi tehdä 
huolellinen seuranta (dokumentointi ennen ja jälkeen).  
 
7. Juhannusjuhlia ei pidetty sään takia. Pidetään mahdollisuuksin mukaan venetsialaiset elokuun 
lopulla. 
 
8. Pidetään vuosikokous tänään 12.8.2018. 

 
9. Jaetaan jäsenille paikallista vesisuojeluinfoa. 
 
10. Ylläpidetään nettisivustoa. 
 


